
Odgovor svetniku Vilku Brusu glede objave fotografije kolesarja, ki kolesari po pašniku na Sinjem 
vrhu v brošuri Javnega zavoda za turizem Nova Gorica in Vipavska dolina. 
 
Omenjena fotografija je objavljena v brošuri, ki je bila izdana leta 2020. Problematike tovrstnih 
fotografij se zavedamo, zato pri izdelavi novih brošur dajemo posebno pozornost pravilni izbiri 
fotografij. 
 
Pripravila: Veronika Koren 
 
 
Odgovor svetniku Vilku Brusu glede prometne problematike na državni cesti v naselju Batuje 
 
Prometna problematika na državni cesti v naselju Batuje je večplastna. Ob rekonstrukcije, ki je potekala 
pred leti se zaradi težav z zemljišči ni zagotovilo hodnika za pešce na celotnem območju naselja ter 
prehoda za pešce na območju avtobusnih postajališč. Velike hitrosti vozil, ki jih vozniki lahko razvijejo 
zaradi ravne ceste predstavljajo velik problem, ki bi pa bil brez sredinskega otoka še večji. Na območju 
križišča pred naseljem Batuje, je postavljen prometni znak za omejitev hitrosti. V primeru, da vozniki 
to in nadaljnje omejitve hitrosti upoštevajo, je vožnja mimo sredinskega otoka neovirana. Veliko 
udeležencev v prometu pa obvozi sredinski otok po nasprotnem voznem pasu. 
 
Pripravil: Jošt Černigoj 
 
 

Odgovor svetnikoma Igorju Česniku in Valentinu Krtelju glede parkiranja kamperjev in tovornih vozil 
ob Rizzatovi vili 
 
Pred vstopom na parkirišče v Šturskem parku je bila poleti postavljena prometna signalizacija, ki 
označuje parkirišče, na katerem je dovoljeno parkiranje samo za osebna vozila. Občina Ajdovščina bo 
ponovno posredovala dopis na medobčinsko upravo, da pogosteje nadzira mirujoči promet na tem 
parkirišču. 
 
Pripravil: Jošt Černigoj 
 
 
 
Odgovor svetniku Sandiju Bačarju na vprašanje pri 12. točki dnevnega reda glede odstotka 
zasedenosti sob v hotelu Hotel & Casino Gold Club  
 
Iz razpoložljivih podatkov (število vseh ležišč in število nočitev) vam podajamo stopnjo neto 
zasedenosti ležišč. Za primerjavo so v tabeli podani statistični podatki za Hotel & Casino Gold Club, 
statistični podatki nočitvenih kapacitet v občini Ajdovščina, v Mestni občini Ljubljana, v ostalih občinah  
in v mestnih občinah ter statistični podatki nočitvenih kapacitet za Slovenijo. Ti so razvidni v spodnji 
tabeli. 



  

Pri analizi statističnih podatkov sta za primerjavo prikazani leto 2019 in 2022. Leti 2020 in 2021 sta 
zaradi izrednih razmer (COVID-19) izvzeti iz analize. Hotel & Casino Gold Club razpolaga z 78 ležišči. 

Stopnja neto zasedenosti ležišč je izražena v odstotkih in se lahko izračunava za vsa ležišča (stalna in 

pomožna) po naslednji formuli:  

Iz zgornje tabele gre razbrati, da stopnja neto zasedenosti ležišč v hotelu Hotel & Casino Gold Club v 
letu 2019 znaša 37% in v letu 2022 znaša 38%.  

Medtem, ko je stopnja neto zasedenosti ležišč v občini Ajdovščini nižja od ostalih stopenj zasedenosti 
v Sloveniji, predvsem na račun stalnih in pomožnih ležišč. 

Iz spodnje tabele je razvidno da delež nočitev, ki ga je ustvaril Hotel & Casino Gold Club v letu 2019 
znaša 35%, medtem, ko v letu 2022 delež nočitev znaša 26%. 

 

Hotel & Casino Gold Club razpolaga z 78 ležišči. Število preostalih ponudnikov nočitvenih kapacitet in 
s tem število vseh ležišč bistveno variira. Iz spodnje tabele je razvidno, da povprečen delež števila 
registriranih ležišč hotela Hotel & Casino Gold Club v letu 2019 predstavlja 11% vseh registriranih ležišč, 
medtem, ko delež števila registriranih ležišč hotela Hotel & Casino Gold Club v letu 2022 predstavlja 
8%.  

 

Vsi podatki so pridobljeni iz portala Si.stat in eTurizem. Za podatek o zasedenosti hotelskih sob smo 
zaprosili Hotel & Casino Gold Club (BGB d.o.o.), podatka do danes nismo pridobili. 

 

Pripravil: Bogdan Česnik 

število nočitev letno razpoložljiva ležišča letno stopnja zasedenosti
2019 SLOVENIJA 15.775.331 68.556.855 23%

Ljubljana 2.227.669 7.644.925 29%
Mestne občine 1.043.894 5.181.540 20%
Ostale občine 1.406.651 9.631.255 15%
Ajdovščina 29.598 260.463 11%
Hotel Gold Club 10.411 28.470 37%

2022 SLOVENIJA 15.581.856 69.637.255 22%
Ljubljana 1.973.981 7.034.645 28%
Mestne občine 968.325 5.166.940 19%
Ostale občine 1.540.934 10.680.265 14%
Ajdovščina 41.747 356.020 12%
Hotel Gold Club 10.920 28.470 38%

število nočitev letno
razpoložljiva ležišča letno

x 100Stopnja neto zasedenosti ležišč = 

2019 2022
skupaj nočitev Ajdovščina 29.598 41.747
skupaj nočitev Hotel Gold Club 10.411 10.920
%nočitev Hotela Gold Club 35% 26%

2019 2022 2019 2022
januar 505 803 78 15% 10%
februar 419 805 78 19% 10%
marec 532 799 78 15% 10%
april 765 988 78 10% 8%
maj 771 1034 78 10% 8%
junij 777 1073 78 10% 7%
julij 778 1113 78 10% 7%
avgust 787 1127 78 10% 7%
september 804 1121 78 10% 7%
oktober 806 1091 78 10% 7%
november 798 1083 78 10% 7%
december 802 663 78 10% 12%

10563 13722 11% 8%

%  ležišč Hotela Gold Clubštevilo ležišč 
Hotel Gold club

št. registriranih vseh ležišč



Odgovor svetniku Igorju Česniku glede nameravane reorganizacije izvajanja službe NMP 
 

V ZD Ajdovščina poskušamo zagotavljati optimalen nivo nujne medicinske pomoči (NMP) 24/7 
za občane občin Ajdovščina in Vipava ter vse ostale, ki iščejo nujno medicinsko oskrbo v naši 
službi NMP. Zagotavljanje trenutnega nivoja storitev je povezano z zelo zahtevnim in 
nenehnim prilagajanjem organizacije dela. Ves čas se soočamo s kadrovsko stisko in 
posledično velikimi obremenitvami zaposlenih. Ne glede na to se stalno trudimo izobraževati 
in vzdrževati karseda visok nivo kakovosti storitev. To kažejo tudi dosežki naših ekip na državni 
ravni (lani 1. in 3. mesto, letos 1. in 2. mesto na državnem tekmovanju ekip NMP). 

S podobnimi težavami kot mi se soočajo zdravstveni zavodi po vsej Sloveniji, rešujejo oz. 
rešujemo pa jih na različne načine. Organizacija NMP na posameznem področju oz. v 
posameznih lokalnih skupnostih je zelo odvisna od gostote poseljenosti, terenske dostopnosti, 
obsega gospodarstva, od turizma, od števila zdravstvenih zavodov na območju, kadrovskega 
stanja  in drugih dejavnikov. Zaradi teh razlik se tudi dejavnost NMP na posameznih območjih 
izvaja do neke mere različno, povsod pa je ključna težava kadrovska stiska in velik porast 
obiska pacientov v službah NMP in urgentnih centrih (UC). Slednje je posledica vsaj treh 
dejavnikov – pomanjkanja splošnih/družinskih zdravnikov, dolgih čakalnih dob za 
specialistične preglede in neodgovornega koriščenja storitev nujne medicinske pomoči. Razlog 
slednjega je gotovo epidemija COVID-19, ki je med ljudmi povzročila veliko negotovosti, in 
veliko število zdravstvenih (dez)informacij, ki se širijo po spletu. 

Na območju severnoprimorske regije področje NMP pokrivamo 4 zdravstveni domovi s 
službami NMP in bolnišnica z urgentnim centrom (UC NG). Na prošnjo oziroma pobudo 
Strateškega sveta za zdravstvo je bila na eni od sej predstavljena tudi problematika UC NG in 
nasploh izvajanja NMP v severnoprimorski regiji oz. posebej na Goriškem. Zaradi številnih 
težav (vse prej omenjene) in specifičnosti področja (veliko področje, razmeroma redka 
naseljenost, težka dostopnost, majhno število izvajalcev), je bila na seji sveta dana pobuda za 
izvedbo analize stanja in oblikovanje predloga rešitev oz. ukrepov za obvladovanje situacije. 
Ker sta področji, ki ju pokrivata ZD Tolmin in ZD Idrija relativno dokaj oddaljeni od UC NG, smo 
se pri pripravi ukrepov omejili na področje Goriške, torej na območje, ki ga pokrivata ZD Nova 
Gorica (ZD NG) in ZD Ajdovščina (ZD A) ter seveda Splošna bolnica Nova Gorica (SB NG) 
oziroma UC NG. 

Analiza stanja, ki so jo pripravili v SB NG je pokazala vse omenjene težave, pri čemer gre 
izpostaviti izjemno velik oz. povečan obisk pacientov v UC NG, in sicer so to: 

- pacien� (okrog 70 %), ki bi svoje zdravstvene težave morali ureja� pri svojem osebnem 
zdravniku oz. v lokalnem zdravstvenem domu, pa tega ne storijo in gredo s svojo tudi 
nenujno zdravstveno težavo direktno v UC NG  

- pacien�, ki jih tja napotujejo osebni zdravniki zaradi zahtevnejših ali dolgotrajnejših 
zdravstvenih težav, ki terjajo čim prejšnjo specialis�čno obravnavo a ta zaradi dolgih 
čakalnih dob ni možna v sprejemljivem časovnem obdobju. 

Zaradi zelo povečanega obiska pacientov z zelo raznolikimi zdravstvenimi težavami in 
premajhnega števila zdravnikov specialistov (predvsem specialistov urgentne medicine) v UC 
NG težko zagotavljajo optimalno delovanje vseh enot, predvsem enote za hitre preglede 



(EHP), s katero bi obvladovali nenujne paciente in zmanjševali obremenitev enote za bolezni 
(EzB) in enote za poškodbe (EzP), ki sta namenjeni oskrbi pacientov z nujnimi stanji.     

Na osnovi analize stanja in preučitve izvedljivih ukrepov so bili predlagani naslednji ukrepi: 

- stalno delovanja EHP bosta kot do sedaj zagotavljala ZD NG in SB NG, v delo pa bodo 
po novem vključevali zdravnike z osnovno licenco 

- SB NG bo zagotavljala vsak teden 2 uri za napotovanje nujnih pacientov (s strani 
osebnih zdravnikov oz dežurnih ambulant) v določene specialis�čne ambulante 

- osveščanje pacientov o odgovorni rabi zdravstvenih storitev, s ciljem da bodo nenujne 
zadeve urejali s svojim osebnim zdravnikov in dežurno službo svojega zdravstvenega 
doma, v UC pa prihajali le z napotnico in v primeru nujnih zdravstvenih stanj 

- anke�ranje vseh pacientov, ki bodo obiskali UC in bodo čakali na pregled, o razlogih za 
obisk in njihovem predhodnem obisku osebnega zdravnika oz. dežurne službe svojega 
ZD 

- vsi ukrepi se bodo analizirali in bodo podlaga za nadaljnje korake. 
S ciljem, da bi ukrepi lahko dosegli optimalno delovanje UC NG in kakovostno obravnavo 
pacientov (iz celotne regije), z zdravstvenimi stanji, ki zahtevajo nujno obravnavo, je zelo 
pomembno da ustavimo direktno odhajanje nenujnih pacientov iz območij občin Ajdovščina in 
Vipava v UC NG. Zato bomo v ambulantah ZD A izvajali osveščanje svojih pacientov o 
odgovornem ravnanju v primeru nenujnih stanj, na organizirane nujne specialistične 
ambulante pa bomo napotovali le najbolj nujne paciente. 

V ZD A se bomo še naprej trudili vzdrževati optimalno kakovost in stalno delovanje službe 
NMP, ki bo z naslednjim letom zelo verjetno vključena v dispečerski sistem NMP. Obenem 
bomo še naprej sodelovali v projektu pridobitve centra helikopterske nujne medicinske 
pomoči za zahodno Slovenijo. 

Pri obvladovanju izjemno zahtevne situacije nam največ lahko pomagate naši občani, s svojim 
razumevanjem in odgovorno rabo zdravstvenih storitev.  

 
Pripravil: mag. Egon Stopar, direktor ZD Ajdovščina 

MIHA KAPELJ je vprašal ali so popisani nevarni potoki, tam kjer je nevarnost za razlivanje. Predlaga, da 
se naredi revizijo skupaj s predsedniki KS. 

Varstvo voda in varstvo pred škodljivim delovanjem voda je v pristojnosti Ministrstva za naravne vire in 
prostor, Direkcije RS za vode (v nadaljevanju: direkcija). Na porečju reke Vipave je bilo v zadnjih letih 
izdelanih več študij. V okviru projekta »Ukrepi za ohranjanje in izboljšanje stanja ogroženih živalskih vrst 
in habitatov v Vipavski dolini – VIPava« je bila izdelana Hidrološka študija Vipave. Študija zajema celovito 
hidrološko analizo porečja reke Vipave in je objavljena na spletnem portalu eVode. Za izboljšanje 
poplavne varnosti gospodarske cone Batuje sta bila izdelana Hidrološko hidravlični elaborat z okvirnim 
predlogom ukrepov za izboljšanje poplavne varnosti na območju industrijsko obrtne cone Batuje 
(zasebni investitor) in Geološko geomehanski elaborat. 

Direkcija je v letu 2021 naročila Celovito hidrološko - hidravlično študijo na porečju Vipave (v 
nadaljevanju: HH študija). V sklopu naloge bodo izdelane strokovne podlage za oceno poplavne in 
erozijske nevarnosti. Naloga izvajalca je izdelati vsebine, ki so skladne s cilji Poplavne direktive in v skladu 
z Uredbo o pogojih in omejitvah za izvajanje dejavnosti in posegov v prostor na območjih, ogroženih 



zaradi poplav in z njimi povezane erozije celinskih voda in morja (Uradni list RS, št. 89/08 in 49/20). HH 
študija še ni dokončana, predviden rok za zaključek je april 2024. 

HH študija bo ena izmed temeljnih strokovnih podlag za varstvo pred škodljivim delovanjem voda, za 
izvajanje vseh posegov v prostor in za prostorsko planiranje na območju celotne občine. 

Pripravila: Irena Raspor 

 
Odgovor svetniku g. Dejanu Škvarču v zvezi z Larinim abonmajem 

Občina Ajdovščina si že vrsto let prizadeva zagotavljati ustrezno kulturno produkcijo v 
Ajdovščini. Z Laro Jankovič je bila zato sklenjena pogodba o sodelovanju s katero se je izvajalka 
zavezala za izvedbo 6-ih tematskih večerov in sicer za 2 gledališki predstavi, 2 koncerta ter 2 
pogovorna večera. Del programa se bo izvedel v letošnjem letu del pa v letu 2024. Cilj, ki ga 
Občina zasleduje je višanje kakovosti in obsega kulturnih vsebin, kar pomeni, da so in bodo k 
oblikovanju programa vabljeni vsi kulturni ustvarjalci. 

Pripravil: Janez Furlan  

 

 

 


